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Yrkande angående motion från Daniel 
Bernmar (V) om att kommunalisera 
verksamheterna i Göteborgs Hamn 

Förslag till beslut 
I styrelsen för Göteborgs Stadshus AB: 

1. Bifalla motionen. 

Yrkandet 
Att verksamheten i Göteborgs hamn utvecklas positivt är mycket viktigt för stadens och 

koncernens ekonomi, för de arbetstillfällen som genereras och för industrins 

förutsättningar. Detta är av största vikt ur ett övergripande strategiskt perspektiv. Sedan 

verksamheterna privatiserades genom beslut i kommunfullmäktige 2009 har utvecklingen 

varit starkt negativ i den strategiskt viktiga containerterminalen, med vikande volymer, 

tappade kunder och minskade marknadsandelar.  

Den negativa utvecklingen påverkar hamnens totala verksamhet och hamnens renommé i 

omvärlden. Konsekvenserna är nu väl kända och effekterna av den privatisering som 

genomförts har tydliggjorts. Som ägare har Stadshus AB ansvaret att tillse att styrningen 

av hamnen fungerar väl och att hamnbolagets och koncernens resurser används så 

effektivt som möjligt.  

Motivet till varför verksamheterna privatiserades 2009 var bland annat att utveckla 

”hamnens strategiska roll som godsnav för Norden och norra Europa” samt att 

”Tillgodose kundernas och varuägarnas krav om bättre tillgänglighet och högre 

effektivitet.” Mot bakgrund av hur verksamheten gått under de senaste åren utgör detta 

ytterligare skäl till varför Stadshus AB bör ställa sig bakom motionen.     

Därför anser vi att motionen bör bifallas.   
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